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Jaarverslag 2024 

 
 

Algemeen 
Dit jaar vonden er vier bestuursvergaderingen plaats, was er een zomerbijeenkomst bij 

de heer Hogenstijn en een winterbijeenkomst bij mevrouw Bolkestein. 

 

Opheffing Waalfonds 
In 2023 ontvingen wij bericht van de heer Bandel dat het Mr. C.J.D.L. Waalfonds zou 
worden opgeheven en dat het saldo ten bedrage van € 8.000,-- voor ons fonds bestemd 

was.  

Deze donatie is uiteraard in dank aanvaard. Zij was bovendien reden om de statuten te 
herzien. Wij hebben een deel van de doelstelling van het Mr. C.J.D.L. Waalfonds 

overgenomen en direct de kans te baat genomen onze eigen statuten ook op enkele 
andere punten te vernieuwen. Zo is de benoeming door Burgemeester en Wethouders 

geschrapt, is de maximum leeftijd geschrapt en zijn er heldere benoemingstermijnen 

vastgesteld.  

De nieuwe statuten zijn op 11 april 2024 vastgesteld door notaris Brummelhuis. 

 

Logo  
Naar aanleiding van een vraag van Deventer Verhaal in het kader van een publicatie zijn 
wij dit jaar op zoek gegaan naar een bruikbaar logo. Na enige eigen pogingen heeft Eelco 

Versteeg (van Deventer Verhaal) enkele suggesties gedaan. Die vielen in goede aarde, 
maar leverden toch geen bevredigend resultaat op. 

Tenslotte is Elisabeth Kroon, dochter van onze penningmeester, aan het werk gegaan en 

heeft uiteindelijk een logo met de door onszelf bedachte pay-off ontworpen. Dit logo 
werd op 31 december 2024 toegezonden en is onmiddellijk in gebruik genomen, zoals 

bovenaan dit jaarverslag is te zien. 

 

Archief 
Ons fonds heeft, na ordening door mevrouw Bolkestein, de archieven van 1975 tot en 

met 2017 geschonken aan de Collectie Overijssel. 

 

Jubileum 2025 
In het kader van het aankomende jubileum zijn wij op zoek gegaan naar verschillende 
activiteiten. 

Er is een wandelroute langs een selectie van door ons fonds gefinancierde objecten in en 

rond de binnenstad gemaakt. Deze wandelroute is door de secretaris in izi.TRAVEL 
gemaakt en via deze app te vinden. Een proefwandeling werd gemaakt tijdens de 

zomerborrel op 4 juli 2024. 

Mevrouw Bolkestein schreef een artikel over de geschiedenis van het fonds en de heer 
Hogenstijn schreef een artikel over de naamgever van het fonds. Deze werden 

gepubliceerd in het Deventer Jaarboek 2024 dat in de zomer verscheen. Zij zullen 
hierover in 2025 lezingen houden voor de Historische Vereniging. 

Overige activiteiten zijn nog niet vastgesteld. 
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Legaat 
Op 21 oktober 2024 ontving de secretaris een brief van notaris Wilbrink & Den Otter dat 

mevrouw E.M.L. Kuijer-van Velzen ons fonds een bedrag van € 2.000,-- heeft nagelaten. 

Deze bijdrage aan onze financiën hebben wij in dank aanvaard. Het bedrag is uiteindelijk 
op 1 januari 2025 op onze rekening bijgeschreven. 

 

Afgeronde projecten 
In 2024 werden enkele lopende projecten afgerond. 

1. De replica van de Valsemuntersketel is op 13 juni 2024 onder grote belangstelling 

aan de Waag gehangen. Onze bijdrage is betaald. Van dit evenement verscheen op 

20 juni 2024 een artikel in De Stentor. 
2. De Herdenkingsplaquette aan het voormalige Sint Jozefziekenhuis is op 20 juli 2024 

onthuld. De rekening is betaald. Van deze onthulling verscheen op 22 augustus 2024 
een verslagje in De Stentor. 

3. Het Mariabeeldje in de Athenaeumbibliotheek aan Het Klooster is na overleg met de 
beheerder op een publiekstoegankelijke plaats opgesteld, zodat het resultaat van de 

restauratie van enkele jaren geleden voor iedereen zichtbaar is. 

 

Nieuwe projecten 
Wij ontvingen dit jaar drie verzoeken om een bijdrage. 

1. Voor de Vrijheidsroute van het Humanistisch Verbond ontvingen wij in 2023 al een 
verzoek om bijdrage. De heer Hogenstijn was door het Humanistisch Verbond 

geraadpleegd over de inhoud van de teksten. De realisatie van de route heeft echter 

nogal wat voeten in de aarde gehad. In eerste instantie had ons bestuur enige kritiek 
op de voorgestelde vormgeving en materiaalkeuze. Het college van B&W heeft 

bovendien een afweging willen maken of het plaatsen wel zou worden toegestaan. Er 
heerst bij de gemeente enige vrees ten aanzien van de groei van het aantal 

initiatieven met betrekking tot informatieborden in de stad. Uiteindelijk ging het 
college akkoord. Tegelijkertijd heeft de Planadviesraad de kwaliteitsbeoordeling voor 

het ontwerp en de plaatsing van de routetegels op zich genomen. Het project vindt 
definitief doorgang en zal op 12 april 2025 worden onthuld. Wij hebben een bijdrage 

van € 1.000,-- toegezegd. 

2. De Restauratie van het orgel De Turk wordt door ons met een bijdrage van € 500,-- 
gesteund, nadat de Stichting tot het instandhouden van het draaiorgel De Turk ons 

had gevraagd een bijdrage te geven. Wij menen dat deze activiteit onder onze 
doelstellingen valt. 

3. Het Jubileumboek van de Historische Vereniging Deventer wordt door ons gesteund 
met een bijdrage van € 250,--. Dit is de eerste aanvraag die voldoet aan de nieuwe 

doelstellingen sinds de statutenwijziging. 

 

Bestuur  
Bestuursleden worden voor een termijn van vijf kalenderjaren benoemd door het 

bestuur. Met ingang van 2024 hebben de zittende bestuursleden elkaar benoemd. 

Samenstelling  Bestuurslid benoemd tot en met  

Mw. D.W. Boerboom  2028 

Dhr. F.M. van Unen, secretaris  2028 

Dhr. J.J. de Kroes, voorzitter  2028 

Dhr. J. Kroon, penningmeester  2028 

Mw. B.C.E. Bolkestein  2028 

Dhr. C.M. Hogenstijn  2028  
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Financiën 
Er zijn twee aspecten die in vergelijking met vorige jaren anders zijn en beter. 

De rente is in zijn algemeenheid verhoogd, waardoor er hogere opbrengsten zijn. 
Het fonds is door de donaties als gevolg van het opheffen van het Waalfonds, gegroeid. 

We zitten ruimer in de financiële middelen. Daardoor is het mogelijk wat te switchen in 

het vastzetten van een aanzienlijk deel van ons kapitaal. Dit heeft een positief effect op 
de opbrengsten. 

 

Het toegezegde legaat van mevrouw Kuijer-van Velzen is op 1 januari 2025, en dus net 
buiten dit overzicht, op de rekening bijgeschreven. 

 

 


